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Binnen de vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat hebben 
verschillende fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de Minister van Infrastructuur en Waterstaat over het Project 
Zeetoegang IJmond (Kamerstuk 34 775 A, nr. 74). 

De voorzitter van de commissie,
Agnes Mulder 

De adjunct-griffier van de commissie,
Schuurkamp 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Inleiding 

De leden van de VVD-fractie hebben kennisgenomen van het schriftelijk 
overleg Project Zeetoegang IJmond. Zij hebben hierover nog de volgende 
vragen en opmerkingen. 

De leden van de CDA-fractie hebben kennisgenomen van de brief van de 
Minister van Verkeer en Waterstaat inzake het project Zeetoegang IJmond. 
Zij hebben nog enkele vragen. 

Algemeen 

De leden van de VVD-fractie hebben vragen over de brief van de Minister 
van 3 juli 2018 (Kamerstuk 34 775 A, nr. 74). In de brief van de Minister 
wordt vermeld dat de partijen BAM en VolkerWessels via een persbericht 
op 6 december 2017 bekend hebben gemaakt een verlies te nemen op het 
project Zeetoegang IJmond van in totaal 138 miljoen euro. Het verlies is te 
wijten aan problemen van de aannemer met het ontwerp van de 
deurkassen van de sluishoofden. De leden van de VVD -fractie vragen hoe 
zo’n fout heeft kunnen plaatsvinden. 
De leden van de VVD-fractie vragen waarom de Kamer pas in juli 2018 
geïnformeerd is. De betrokken partijen BAM en VolkerWessels kwamen 
namelijk al op 6 december 2017 met een persbericht. 

De leden van de VVD-fractie lezen dat één van de nadelige gevolgen van 
het aangepaste ontwerp van de sluis is dat de route voor het wegverkeer 
over het sluizencomplex helaas voor één jaar afgesloten moet worden. Zij 
vragen waarom dit zolang moet duren. Veiligheid staat voorop, maar 
hiermee verliest het wegverkeer enorm veel reistijd. 
De leden van de VVD-fractie lezen in de brief van de Minister dat volgens 
de externe toetser de herziene planning van de opdrachtnemer aan de 
optimistische kant is. Er zit zeven maanden verschil tussen de oplever-
datum. Dit is nogal een fors verschil. Hoe zorgt de Minister ervoor dat er 
niet nog meer vertraging optreedt en dat er voorkomen wordt dat er nog 
meer onnodige fouten gemaakt worden door bijvoorbeeld haast van de 
opdrachtnemer? 

In de brief van de Minister lezen de leden van de VVD-fractie dat de 
Minister geconfronteerd wordt met forse kostenstijgingen aan Rijkszijde 
die samenhangen met het project. Welke verdeling is er in deze kosten-
stijging gemaakt tussen de rijksoverheid en de partijen BAM en Volker-
Wessels? Wie is er verantwoordelijk voor welke kosten? 

De leden van de CDA-fractie vragen of verklaard kan worden hoe het komt 
dat OpenIJ genoodzaakt was zijn oorspronkelijke ontwerp aan te passen, 
omdat het niet maakbaar bleek. Graag vernemen zij of de berekeningen of 
aannames onjuist waren en welke rol van Rijkszijde daarbij gespeeld is. 
Tevens vernemen zij graag waarom bij het eerste ontwerp Rijkswaterstaat 
niet meteen een onafhankelijke externe commissie opdracht heeft 
gegeven om een toetsing uit te voeren op de maakbaarheid van de door 
OpenIJ gekozen technische oplossing. 

De leden van de CDA-fractie lezen dat er een fors verschil van inzicht is 
inzake de planning. Graag vernemen zij de oorzaak van het verschil dat 
zeven maanden bedraagt. 
De leden van de CDA-fractie verbazen zich over het feit dat de orde van 
grootte van de forse kostenstijgingen aan Rijkszijde niet genoemd wordt. 
Graag vernemen zij waarom dat is. 
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De leden van de CDA-fractie zou graag zien dat lessen getrokken worden 
uit deze onverkwikkelijke zaak, zodat ervan geleerd kan worden. Graag 
vernemen zij op welke wijze de Minister daar vorm en inhoud aan gaat 
geven. 

Tot slot vernemen de leden van de CDA-fractie graag of nut en noodzaak 
van de grote zeesluis niet ingrijpend veranderd zijn nu de kolenoverslag in 
het westelijke havengebied van Amsterdam (waarschijnlijk) gaat 
verdwijnen en grote delen van het havengebied (waarschijnlijk) getrans-
formeerd gaan worden tot woningbouwlocaties. Graag vernemen zij of 
die mogelijke besluiten een ander licht werpen op de oorspronkelijk 
gemaakte keus van aanleg van deze zeesluis.
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